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متن پرسش

سلام علیکم: استاد غذای حرامی که به دست انسان می رسد باید چه کارش کرد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به هر صورت نباید مصرف کرد. اگر نمیتوانیم آن را برگردانیم و به یک معنا

نعمت خداوند است، شاید بتوان آن را به نیازمندی رساند که هم نعمت خدا کفران نشده باشد و هم

ما آلوده به گناه نشویم. موفق باشید


